
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 27 septembrie 2022, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat cu participarea fizică şi cu respectarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

Prezenţa la şedinţă: 20 consilieri.
La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 
Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar general al municipiului Zalău, dna 

Mariana Cuibus - director Direcţia Economică, dna Mihaela Onutan - director Direcţia 

Resurse Umane, dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Alexandru Pura - 

director Direcţia Patrimoniu, dl Vlad Petre - arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi 
serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău.

Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl 
Claudiu Bujor - director SCM Zalău, dl Vasile Stan - director Ocolul Silvic „Stejarul” 

Zalău.
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 

municipiului Zalău, în data de 21.09.2022, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău, nr. 1399 din 
21.09.2022, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii 
privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Magazin 
Sălăjean).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 21.09.2022, cu precizarea datei, orei şi a locului de 

^ desfăşurare a şedinţei.
A

In continuare, am consemnat următoarele:
Dl consilier Teodor Bălăjel - preşedinte de şedinţă
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 20 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
A

In continuare, am consemnat următoarele:
Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 

dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dl consilier Gheorghe Bancea, dl consilier loan 

Şerban, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Claudiu 

Breje, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler, dl consilier Alexandru
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Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dna consilier 

Gabriela Olar, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Gheorghe Taloş, dna 

consilier Ioana Tuduce, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier 

Zoltân Takâcs.
Lipseşte: dl consilier Nicolae Fazakas.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La solicitarea doamnei Secretar general,

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 25 august
2022.

Menţionez că la această şedinţă desfăşurată cu prezenţă fizică a lipsit dl consilier 

Iulian Popiţ, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 30 august
2022.
Menţionez că la această şedinţă desfăşurată online a lipsit dna consilier Ioana Tuduce. 
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.

A,

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 14 

septembrie 2022.
Menţionez că la această şedinţă desfăşurată online au fost prezenţi toţi consilierii locali.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.>
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - In continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
Dl primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Proiectul de hotărâre nr. 19 privind aprobarea participării Municipiului Zalău în cadrul 
Programului privind casarea autovehiculelor uzate îl retrag de pe ordinea de zi, 
deoarece s-a prelungit termenul de depunere a cererilor privind casarea 
autovehiculelor, până în data de 21.10.2022. Iniţial, a fost până în data de 30.09.2022. 
Iar al doilea motiv este că vineri a apărut un Ordin de Ministru sau Hotărâre de Guvern, 
nu ştiu ce o să fie până la urmă, în care se stabileşte procentul de participare al UAT- 
urilor în acest program.
Solicitarea nr. 63332 din 12.08.2022, de revocare parţială a H.C.L. nr. 33/28.02.2019 
privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic Zonal modificare reţele 
stradale plan urbanistic zonal Ferma Pomicolă Meseşul”, o retrag de pe ordinea de zi.
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Ieri am avut o discuţie cu beneficiarul acestui PUG şi am convenit să facem nişte 
verificări în teren ca să vedem dacă ceea ce susţine dânsul şi este în favoarea dânsului 
se confirm[ şi în teren.
Vă supun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 27 septembrie 2022, ora 09:00

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic de 
Detaliu pentru construire sală de evenimente”, str. Lupului nr. 100, beneficiar S.C. 
Black Jack Corn Serv S.R.L.
2. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local 
nr. 205 din 21.06.2022 pentru redistribuirea de sume între unele obiective de investiţii 
cu finanţare nerambursabilă pentru care sursele au fost asigurate din împrumutul 
contractat de la BCR, redistribuirea bugetului împrumutului aprobat pentru anul 2022, 
precum şi actualizarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022.
S.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Strategiei privind Infrastructura de Educaţie 
Timpurie a Municipiului ZALĂU 2022-2030”.
4. Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului privind acordarea de sprijin 
financiar cultelor religioase recunoscute de lege, care au sediul pe raza Municipiului 
Zalău, respectiv modificarea componenţei Comisiei de evaluare şi selecţie a ofertelor 
de proiecte depuse în vederea obţinerii de finanţare nerambursabilă de la bugetul local 
pentru cultele religioase recunoscute de lege.
5. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local 
al Municipiului Zalău nr. 372 din 16 decembrie 2021 - privind reglementarea tarifelor 
pentru biletul de intrare la cinematograf şi planetariu, respectiv condiţiile de ocupare 
ocazională a sălii de spectacol, pentru anul 2022.
6. Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de comodat nr. 46387 din 
08.10.2012, încheiat între Municipiul Zalău şi Asociaţia „Caritas Eparhial Oradea”, 
având ca obiect transmiterea în folosinţă gratuită - teren proprietate publică a 
Municipiului Zalău - în vederea amplasării unor containere de colectare a donaţiilor 
constând în îmbrăcăminte şi încălţăminte, precum şi modificarea suprafeţei date în 
folosinţă gratuită în sensul diminuării acesteia ca urmare a eliberării unui amplasament.
7. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea 
publică/privată a Municipiului Zalău aflate în administrarea unor unităţi de învăţământ 
în baza Procesului Verbal de casare si valorificare nr. 66966 din 29.08.2022.
S.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor de retur proprietatea 
publică/privată a Municipiului Zalău, transmise în administrarea Serviciului de 
Administrare a Domeniului Public Zalău si S.C. Transurbis S.A., în concesiunea S.C.9 ’
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Citadin Zalău S.R.L. şi S.C. Compania de Apă Someş S.A. şi în administrarea şi 
gestionarea ADI Ecodes Sălaj, în baza Procesului verbal de casare şi valorificare nr. 
66966 din 29.08.2022.
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini, întocmit în vederea vânzării cantităţii de 22,49 mc. de 
masă lemnoasă fasonată, provenită din fondul forestier proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
10. Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea şi gestionarea Asociaţiei 
de Dezvoltare Intercomunitară ECODES Sălaj, a bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, recepţionate în baza Procesului verbal de recepţie la terminarea 
lucrărilor nr. 29633 din 06.04.2022.
11 .Proiect de hotărâre privind regularizarea taxei de reabilitare termică ce urmează a fi 
achitată de către proprietarii din blocul de locuinţe C, ca urmare a finalizării lucrărilor 
de reabilitare termică.
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcţii al Poliţiei Locale Zalău prin 
transformarea unor funcţii publice specifice de execuţie de poliţist local.
13. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Colegiului Tehnic „Alesandru Papiu 
Ilarian” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27790 din 12.09.2002, cu 
valoarea lucrărilor de execuţie la obiectivul de investiţii „Asfaltare curte interioară”.
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Modernizarea şi extinderea sistemului de iluminat public din 
municipiul Zalău, etapa 1”.
15. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe de necesitate disponibilă, 
proprietatea Municipiului Zalău, pe perioada realizării lucrărilor de reabilitare a 
blocului de locuinţe sociale C3, situat pe str. Dumbrava nr. 48 din Municipiul Zalău, 
judeţul Sălaj.
16. Proiect de hotărâre privind închirierea, prin licitaţie publică, a unor bunuri 
imobile/spaţii (săli de sport, săli clasă, terenuri, alte spaţii /terenuri) - temporar 
disponibile, proprietatea publică a Municipiului Zalău aflate în administrarea unităţilor 
de învăţământ din Municipiul Zalău.
17. Proiect de hotărâre privind modificarea listei cuprinzând bunurile de retur 
proprietatea publică a Municipiului Zalău aferente serviciilor date în concesiunea S.C. 
Citadin Zalău S.R.L. şi în administrarea S.A.D.P. Zalău în baza Proceselor verbale de 
recepţie la terminarea lucrărilor.
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări şi servicii suplimentare 
la obiectivul de investiţii „Reabilitarea, modernizarea, dotarea şi extinderea 
Cinematografului „Scala” din municipiul Zalău, judeţul Sălaj, lucrări aflate în'sarcina 

UAT Zalău”.
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Zalău în cadrul 
Programului privind casarea autovehiculelor uzate.
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20 .Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent obiectivului de investiţii „Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuinţe P+8 din municipiul Zalău”.
21 .Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău şi a 
bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii, 
precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022.
22.Proiect de hotărâre privind cuprinderea în evidenţele patrimoniale a unor bunuri 
proprietatea publică a Municipiului Zalău rezultate în urma lucrărilor la obiectivul de 
investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Liceului Ortodox „Sfântul Nicolae” din 
municipiul Zalău”, recepţionate în baza Proceselor verbale de recepţie la terminarea 
lucrărilor nr. 86489 din 08.12.2021, nr. 86495 din 08.12.2021 şi nr. 85394 din 

06.12.2021.
23 .Proiect de hotărâre privind completarea/actualizarea Regulamentului de organizare 
şi funcţionare a Clubului Sportiv „Sport Club Municipal Zalău”.
24. Proiect de hotărâre privind acordarea de finanţări nerambursabile din bugetul local 
al Municipiului Zalău structurilor sportive locale fără scop patrimonial, participante la 

competiţii sportive.
25. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 
completată prin H.C.L. nr. 310/2020 de aprobare a cuantumului anual a stimulentului 
financiar pentru elevii care au obţinut rezultate deosebite la învăţătură în conformitate 
cu prevederile H.G. nr. 536/2016 privind stimularea performanţei şcolare înalte din 
învăţământul preuniversitar, precum şi repartizarea pe anul 2022 a sumelor cuvenite pe 
unităţile de învăţământ din Municipiul Zalău.
26.Solicitarea nr 63332 din 12.08.2022 de revocare parţială a H.C.L. nr. 33/28.02.2019 
privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic Zonal modificare reţele 
stradale plan urbanistic zonal Ferma Pomicolă Meseşul”.
27. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului necesar intabulării dreptului de 
proprietate privată a Municipiului Zalău, asupra imobilului-teren intravilan, fără 
sarcini, identificat cu nr. cad. 75203, necesar asigurării tramei drumului public str. 
Tipografilor, cu privire la care proprietarii acestuia, Pădurean Remus şi soţia, Pădurean 
Rozalia, au renunţat la dreptul de proprietate şi trecerea acestuia în domeniul public al 
Municipiului Zalău.
28. Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Clubului Sportiv „Sport 
Club Municipal Zalău” a autoturismului Skoda Octavia 1.9 TDI, proprietatea privată a 

Municipiului Zalău.
29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) si alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent obiectivului de investiţii „Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuinţe P40 din municipiul Zalău”.
30. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli aprobat pe 

anul 2022 al S.C. Transurbis S.A. Zalău.
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Centru de 
colectare deşeuri cu aport voluntar în municipiul Zalău”.

1 a H.C.L. nr. 200/2017
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32.Proiect de hotărâre privind atestarea la domeniul privat al Municipiului Zalău a 
blocului de locuinţe CI 1 cu teren aferent şi a blocului de locuinţe C12 cu teren aferent, 
imobile situate în Municipiul Zalău, Aleea Năzuinţei nr. 6, judeţul Sălaj.
Diverse

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Yă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul proiectului de hotărâre la care aveţi 
un interes personal, astfel cum este definit de art. 228 la alin.l Cod administrativ şi la 
care nu veţi participa.
Dl consilier Florin Morar - La proiectul de hotărâre nr. 8 nu particip.
Dl consilier Mihai Crişan - La proiectul de hotărâre nr. 8 nu particip.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La proiectul de hotărâre nr. 9 nu particip.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic de 
Detaliu pentru construire sală de evenimente”, str. Lupului nr. 100, beneficiar S.C. 
Black Jack Corn Serv S.R.L.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ- comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională, prevăzută de 
Legea nr. 52/2003. în această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu 
valoare de recomandare.
Dl consilier Mihai Crişan - Vă rog să se urmărească de către cei de la Direcţia 
urbanism, foarte atent, partea de antifonare a sălii, deoarece nu vrem să avem reclamaţii 
în viitor, de la vecini.
Dl primar Ionel Ciunt - Domnule consilier, pentru asemenea obiective este nevoie şi 
de avizul instituţiilor deconcentrate care se ocupă de protecţia consumatorului. Şi noi 
o să avem grijă şi o să ţinem cont de solicitarea dumneavoastră, deoarece nu vrem să 
creăm niciun discomfort, nici într-o zonă din oraş.
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Dl consilier Dan Bercean - Aş vrea să se ţină cont de locurile de parcare, deoarece, 
pe strada Lupului sunt multe săli de evenimente, iar traficul, la sfârşit de săptămână, 
este blocat pe ambele sensuri.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic de Detaliu pentru construire sală de 
evenimente”, str. Lupului nr. 100, beneficiar S.C. Black Jack Corn Serv S.R.L.

Se adoptă hotărârea nr. 335

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local 
nr. 205 din 21.06.2022 pentru redistribuirea de sume între unele obiective de investiţii 
cu finanţare nerambursabilă pentru care sursele au fost asigurate din împrumutul 
contractat de la BCR, redistribuirea bugetului împrumutului aprobat pentru anul 2022, 
precum şi actualizarea listei de investiţii, aprobată pentru anul 2022. •
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.

A

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei 
nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 205 din 21.06.2022 pentru redistribuirea de 
sume între unele obiective de investiţii cu finanţare nerambursabilă pentru care sursele 
au fost asigurate din împrumutul contractat de la BCR, redistribuirea bugetului 
împrumutului aprobat pentru anul 2022, precum şi actualizarea listei de investiţii, 
aprobată pentru anul 2022.

Se adoptă hotărârea nr. 336

DI preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Strategiei privind Infrastructura de Educaţie 
Timpurie a Municipiului ZALĂU 2022-2030”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

9

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională, prevăzută de 
Legea nr. 52/2003. în această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu 
valoare de recomandare.
Dl primar Ionel Ciunt - Preocuparea administraţiei publice locale privind găsirea 
unor soluţii la problemele generaţiei tinere este una constantă, 
în anul 2022-2023 am avut 291 de solicitări pentru înscrierea copiilor la creşă, din care 
180 am putut să onorăm.
Strategia pe care v-o propunem este instrument pentru accesarea fondurilor europene; 
prin Programul PNRR putem accesa pentru resursa financiară, pentru construirea de 
infrastructură şcolară pentru educaţia timpurie.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea „Strategiei 
privind Infrastructura de Educaţie Timpurie a Municipiului ZALĂU 2022-2030”.

Se adoptă hotărârea nr. 33 7

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului privind acordarea de sprijin 
financiar cultelor religioase, recunoscute de lege, care au sediul pe raza Municipiului 
Zalău, respectiv modificarea componenţei Comisiei de evaluare şi selecţie a ofertelor 
de proiecte depuse în vederea obţinerii de finanţare nerambursabilă de la bugetul local 
pentru cultele religioase, recunoscute de lege.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl primar Ionel Ciunt - Din această comisie a făcut parte dl Claudiu Bujor, care şi-a 

dat demisia din cadrul Consiliului local, care acum a fost înlocuit de către dna consilier 

Anda-Maria Ciobanu.
O propun pe dna consilier Anda-Maria Ciobanu.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt şi alte propuneri? - Nu sunt.
Articolul 2 al acestui proiect de hotărâre se va adopta prin procedura de vot secret.
Se întocmesc şi se distribuie buletinele de vot.
Procedura de vot: pe buletinul de vot se va scrie cuvântul „DA” SAU „NU” în dreptul 
propunerii.
Lipsa opţiunii, precum şi înscrierea ambelor cuvinte (da şi nu), se consideră vot nul.
Dl primar Ionel Ciunt - Suplimentarea sumei de 50.000 RON pentru suplimentarea 

bugetului la cultele religioase, în urma mai multor discuţii cu reprezentanţi ai cultelor 

religioase, s-a desprins ideea că ar putea fi o problemă, unii chiar o au în ceea ce 

priveşte căldura şi iluminatul în biserici. Această sumă o să o folosească pentru a putea 

să îşi plătească facturile la utilităţi.
Invit membrii comisiei juridice să constate modul de exprimare a votului şi să 

centralizeze rezultatul acestuia.
Preşedintele comisiei juridice anunţă rezultatul votului secret, conform PV de stabilire 

a rezultatului votului secret.
Dl consilier Iulian Popiţ- 19 buletine de vot utilizate.
15 voturi „DA”
3 voturi „NU”
1 buletin de vot nul.
Conform rezultatului din procesul verbal a fost aprobat Art. 2.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun spre abrobare Art. 1, Art. 3 şi Art. 4.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Conform rezultatelor voturilor articolelor a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
modificarea Regulamentului privind acordarea de sprijin financiar cultelor religioase 
recunoscute de lege, care au sediul pe raza Municipiului Zalău, respectiv modificarea 
componenţei Comisiei de evaluare şi selecţie a ofertelor de proiecte depuse în vederea 
obţinerii de finanţare nerambursabilă de la bugetul local pentru cultele religioase 

recunoscute de lege.

*

Se adoptă hotărârea nr. 338
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DI preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local 
al Municipiului Zalău nr. 372 din 16 decembrie 2021 - privind reglementarea tarifelor 
pentru biletul de intrare la cinematograf şi planetariu, respectiv condiţiile de ocupare 
ocazională a sălii de spectacol, pentru anul 2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.s

DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La acest proiect de hotărâre au apărut, ieri după-masă 
si azi-dimineaţă, unele amendamente.
II rog pe domnul director Pura să ne prezinte fundamentarea tarifelor.
Dl director Alexandru Pura - Vreau să specific faptul că, în luna decembrie 2021, 
acest proiect de hotărâre cu aceste tarife a fost votat în şedinţa de Consiliu local; acum 
am venit cu o propunere, deoarece în vechiul proiect de hotărâre nu am avut specificat 
faptul că persoanele cu dizabilităţi uşor şi mediu vor avea o reducere de 75% din preţul 
integral al biletelor, iar persoanele cu dizabilităţi accentuat şi grav vor fi scutite integral 
de acest tarif
A

In vechiul proiect nu am avut specificat preţul la anvampremieră, am specificat doar 
preţul de 30 lei/3D şi 25 lei/2D; acum am venit cu o modificare, deoarece acea 
anvampremieră o să fie o dată la câteva luni şi este normal ca atunci să fie un tarif mai 
mare decât atunci când se rulează a doua sau a treia oară şi am ţinut cont de acest aspect, 
cu 5 lei în plus.
Am ţinut cont şi de faptul că preţul la utilităţi a crescut.
Dintr-un preţ integral al unui bilet, 5% este TVA-ul, 1% se dă la Crucea Roşie, 2% 
impozit pe spectacol şi alte taxe care însumează 15,6%. Rămâne un procent de 84%; 
din acest procent, undeva de 40%-60% va merge la cel care ne va distribui filmul.
Dl primar Ionel Ciunt - Practic, din costul unui bilet va rămâne aproximativ 20% la 
cinematograf
Au apărut mai multe amendamente propuse de către dna consilier Gabriela Olar şi de 
către dl consilier Alin Guler.
A

îmi însuşesc amendamentul pe care îl propune dna consilier Gabriela Olar, care .se 
referă la taxa de ocupare a sălii de spectacol, sala mare de cinema este de 300 lei/oră, 
pentru primele 5 ore de închiriere, urmând ca, peste acest interval de timp, taxa să se 
reducă cu 25% pentru fiecare oră de închiriere, aici vreau să completez, să punem o 
virgulă, respectiv 225 lei/oră ca să se înţeleagă exact despre ce este vorba.
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Acest amendament mi-1 însuşesc şi aş vrea să facă parte din proiectul de hotărâre pe 
care îl supunem aprobării.
Amendamentele pe care le-a propus dl consilier Alin Guler, aş fi dispus să îmi înşusesc 
amendamentul care se referă la preţul bilet film/familie, dar să ne spuneţi cum 
procedăm, ca să ştim că sunt o familie?
Dl consilier Alin Guler - De obicei, noi, adulţii, avem actele de identitate la noi, iar 
pe copii îi putem legitima printr-o poză pe telefon al certificatului de naştere.
Practica de a aplica reduceri familiilor am văzut şi la alte cinematografe.
Dl primar Ionel Ciunt - Sunt dispus să îmi însuşesc acest amendament, doar să ne 
spuneţi cum putem să îl punem în aplicare. De aceea îl amânăm pentru clarificări. Nu 
mi se pare în regulă să-i legitimăm.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Cinematograful va funcţiona pe autofinanţare, atât 
pe resursa umană, cât şi pe cea materială?
Poate că ar fi bine şi atunci s-ar justifica şi tarifele propuse şi fundamentate de Direcţia 
patrimoniu.
Dl primar Ionel Ciunt - Trebuie să fim foarte sinceri şi noi suntem la început, nu am 
mai avut, până acum, cinematograf. Dorinţa noastră este să reducem preţul biletelor la 
10 lei, o să vedem pe parcurs cum evoluează lucrurile.
Nu numai pe autofinanţare, o să funcţioneze şi pe resursa financiară de la bugetul local. 
Dna consilier Mihaela Muresan - Când o să îi daţi drumul?
Dl primar Ionel Ciunt - După ce o să ni-1 predea Compania Naţională de Investiţii, 
cu toate autorizaţiile de care are nevoie ca să funcţioneze; mai sunt unele etape care 
trebuie parcurse.
Dl consilier Mihai Crişan - Am puteam face o eventuală promoţie, de exemplu, în 
prima săptămână sau în prima lună, preţul unui bilet o fie redus cu 50%, ca să încercăm 
să-l promovăm sau să aducem cât mai multă lume.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Este nevoie şi de o culturalizare a noastră, a tuturor, 
legat de unele personalităţi pe care le-am avut în judeţ sau în ţară.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot amendamentul propus de către dl consilier Alin Guler.
Cine este pentru? - 9 voturi.
împotrivă? - 2 voturi - dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dna consilier Ioana Tuduce. 
Abţineri? - 9 voturi - dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, dl consilier 

loan Şerban, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier 

Alexandru Lakatos, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Gheorghe Taloş, dl 
consilier Iulian Popiţ.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre, cu 

amendamentul făcut de către dna consilier Gabriela Olar şi însuşit de către dl primar. 
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 2 voturi - dna consilier 

Ramona Goga, dl consilier Zoltân Takâcs.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei 
nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 372 din 16 decembrie
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2021 - privind reglementarea tarifelor pentru biletul de intrare la cinematograf şi 
planetariu, respectiv condiţiile de ocupare ocazională a sălii de spectacol, pentru anul 
2022.

Se adoptă hotărârea nr. 339

DI preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de comodat nr. 46387 din 
08.10.2012, încheiat între Municipiul Zalău şi Asociaţia „Caritas Eparhial Oradea”, 
având ca obiect transmiterea în folosinţă gratuită - teren proprietate publică a 
Municipiului Zalău - în vederea amplasării unor containere de colectare a donaţiilor 
constând în îmbrăcăminte şi încălţăminte, precum şi modificarea suprafeţei date în 
folosinţă gratuită în sensul diminuării acesteia ca urmare a eliberării unui amplasament. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.»
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? — Nu sunt.
Cine este pentru? — 20 voturi. împotrivă? — Nu sunt. Abţineri? — Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind prelungirea 
contractului de comodat rir. 46387 din 08.10.2012, încheiat între Municipiul Zalău şi 
Asociaţia „Caritas Eparhial Oradea”, având ca obiect transmiterea în folosinţă gratuită 
- teren proprietate publică a Municipiului Zalău - în vederea amplasării unor containere 
de colectare a donaţiilor constând în îmbrăcăminte şi încălţăminte, precum şi 
modificarea suprafeţei date în folosinţă gratuită în sensul diminuării acesteia ca urmare 

a eliberării unui amplasament.

Se adoptă hotărârea nr. 340

DI preşedinte Teodor Bălăjel
7.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea 
publică/privată a Municipiului Zalău aflate în administrarea unor unităţi de învăţământ 
în baza Procesului Verbal de casare şi valorificare nr. 66966 din 29.08.2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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DI consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.»
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
inventarului bunurilor proprietatea publică/privată a Municipiului Zalău aflate în 
administrarea unor unităţi de învăţământ în baza Procesului Verbal de casare şi 
valorificare nr. 66966 din 29.08.2022.

Se adoptă hotărârea nr. 341

DI preşedinte Teodor Bălăjel
S.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor de retur, proprietatea 
publică/privată a Municipiului Zalău, transmise în administrarea Serviciului de 
Administrare a Domeniului Public Zalău şi S.C. Transurbis S.A., în concesiunea S.C. 
Citadin Zalău S.R.L. şi S.C. Compania de Apă Someş S.A. şi în administrarea şi 
gestionarea ADI Ecodes Sălaj, în baza Procesului verbal de casare şi valorificare nr. 
66966 din 29.08.2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre modificarea inventarului 
bunurilor de retur, proprietatea publică/privată a Municipiului Zalău, transmise în 
administrarea Serviciului de Administrare a Domeniului Public Zalău si S.C.s

Transurbis S.A., în concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. şi S.C. Compania de Apă 
Someş S.A. şi în administrarea şi gestionarea ADI Ecodes Sălaj, în baza Procesului 
verbal de casare şi valorificare nr. 66966 din 29.08.2022.

Se adoptă hotărârea nr. 342
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Se adoptă hotărârea nr. 342

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini, întocmit în vederea vânzării cantităţii de 22,49 mc. de 
masă lemnoasă fasonată, provenită din fondul forestier proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La acest proiect de hotărâre nu particip.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea tipului de 
licitaţie, a preţului de pornire la licitaţie şi a caietului de sarcini, întocmit în vederea 
vânzării cantităţii de 22,49 mc. de masă lemnoasă fasonată, provenită din fondul 
forestier proprietatea publică a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 343

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
lO.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea şi gestionarea Asociaţiei 
de Dezvoltare Intercomunitară ECODES Sălaj, a bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, recepţionate în baza Procesului verbal de recepţie la tenninarea 
lucrărilor nr. 29633 din 06.04.2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Ştiu că primăria a tot investit în ultimii ani în puncte 
gospodăreşti subtemare; având în vedere că va aplica pentru acele insule ecologice, 
mai este prevăzut în planurile primăriei să continuie cu aceste puncte subterane?
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Da, pentru că folosim resursa pe care o avem din 

redevenţa pe care o încasăm de la Compania de Apă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? — 20 voturi. împotrivă? — Nu sunt. Abţineri? — Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind transmiterea în 
administrarea şi gestionarea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ECODES Sălaj, 
a bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău, recepţionate în baza Procesului
verbal de recepţie la terminarea lucrărilor nr. 29633 din 06.04.2022.

*

Se adoptă hotărârea nr. 344

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
11 .Proiect de hotărâre privind regularizarea taxei de reabilitare termică ce urmează a fi 
achitată de către proprietarii din blocul de locuinţe C, ca urmare a finalizării lucrărilor 

de reabilitare termică.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 

disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? — Nu sunt.
Cine este pentru? — 20 voturi. împotrivă? — Nu sunt. Abţineri? — Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind regularizarea taxei 
de reabilitare termică ce urmează a fi achitată de către proprietarii din blocul de locuinţe
C, ca urmare a finalizării lucrărilor de reabilitare termică.

*

Se adoptă hotărârea nr. 345

comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcţii al Poliţiei Locale Zalău prin 
transformarea unor funcţii publice specifice de execuţie de poliţist local.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 

disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil.
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Dna consilier Anda-Maria Ciobanii - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Statului de 
funcţii al Poliţiei Locale Zalău prin transformarea unor funcţii publice specifice de 
execuţie de poliţist local.

Se adoptă hotărârea nr. 346

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
IS.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Colegiului Tehnic „Alesandru Pap iu 
Ilarian” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27790 din 12.09.2002, cu 
valoarea lucrărilor de execuţie la obiectivul de investiţii „Asfaltare curte interioară”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 

^ bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău, transmise în administrarea 
Colegiului Tehnic „Alesandru Papiu Ilarian” Zalău, în baza Protocolului de 
administrare nr. 27790 din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de execuţie la obiectivul 
de investiţii „Asfaltare curte interioară”.

Se adoptă hotărârea nr. 34 7

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Modernizarea şi extinderea sistemului de iluminat public din 
municipiul Zalău, etapa I”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

i

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea executării 
unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii „Modernizarea şi extinderea 
sistemului de iluminat public din municipiul Zalău, etapa I”.

Se adoptă hotărârea nr. 348

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe de necesitate disponibilă, 
proprietatea Municipiului Zalău, pe perioada realizării lucrărilor de reabilitare a 
blocului de locuinţe sociale C3, situat pe str. Dumbrava nr. 48 din Municipiul Zalău, 
judeţul Sălaj.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan - Pe ce criterii s-a acordat această locuinţă?
Efectiv pe baza unei simple cereri, deoarece în acel bloc sunt mai multe persoane care 
au problema respectivă.
Dl director Alexandru Pura - Locuinţa a fost repartizată unei alte familii care a 
refuzat-o, deoarece sunt prea mulţi membri, iar locuinţa este prea mică. Dintre toţi cei 
care au fost întrebaţi, această familia a spus că doreşte această locuinţă, chiar dacă este 
mai mică.
Dl primar Ionel Ciunt - Domnule consilier, ştiţi că locatarii blocului C3 trebuie mutaţi 
în altă parte până se reabilitează blocul şi, atunci, tot ce am avut liber în clădirile pe 
care le gestionăm noi, i-am invitat să le vadă şi, în funcţie de numărul de membri ai 
familiei, au ales un loc sau au refuzat.
Dl consilier Mihai Crişan - Este clar că în blocul respectiv sunt mai multe familii care 

se vor muta în internat.
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Dl primar Ionel Ciunt - Nu se vor mai muta, deoarece am avut o discuţie cu dânşii şi 
sunt de acord să stea în clădire pe perioada reabilitării, am avut discuţii cu constructorul 
şi este de acord să îi lase să locuiască în clădire în timpul reabilitării.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind repartizarea unei 
locuinţe de necesitate disponibilă, proprietatea Municipiului Zalău, pe perioada 
realizării lucrărilor de reabilitare a blocului de locuinţe sociale C3, situat pe str. 
Dumbrava nr. 48 din Municipiul Zalău, judeţul Sălaj.

Se adoptă hotărârea nr. 349

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
16.Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unor bunuri 
imobile/spaţii (săli de sport, săli clasă, terenuri, alte spaţii /terenuri) - temporar 
disponibile, proprietatea publică a Municipiului Zalău, aflate în administrarea unităţilor 
de învăţământ din Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popit - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind închirierea prin 
licitaţie publică a unor bunuri imobile/spaţii (săli de sport, săli clasă, terenuri, alte spaţii 
/terenuri) - temporar disponibile, proprietatea publică a Municipiului Zalău, aflate în 
administrarea unităţilor de învăţământ din Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 350

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
IV.Proiect de hotărâre privind modificarea listei cuprinzând bunurile de retur 
proprietatea publică a Municipiului Zalău, aferente serviciilor date în concesiunea S.C. 
Citadin Zalău S.R.L, şi în administrarea S.A.D.P. Zalău în baza Proceselor verbale de 
recepţie la terminarea lucrărilor.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău

18



Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

9

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea listei 
cuprinzând bunurile de retur proprietatea publică a Municipiului Zalău, aferente 
serviciilor date în concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. şi în administrarea S.A.D.P. 
Zalău în baza Proceselor verbale de recepţie la terminarea lucrărilor.

Se adoptă hotărârea nr. 35J

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
18.Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări şi servicii suplimentare 
la obiectivul de investiţii „Reabilitarea, modernizarea, dotarea şi extinderea 
Cinematografului „Scala” din municipiul Zalău, judeţul Sălaj, lucrări aflate în sarcina 
UAT Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Di consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

9

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea executării 
unor lucrări şi servicii suplimentare la obiectivul de investiţii „Reabilitarea, 
modernizarea, dotarea şi extinderea Cinematografului „Scala” din municipiul Zalău, 
judeţul Sălaj, lucrări aflate în sarcina UAT Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 352

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
19.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Zalău în cadrul 
Programului privind casarea autovehiculelor uzate.
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RETRAS DE PE ORDINEA DE ZI!

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
20.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent obiectivului de investiţii „Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuinţe P+8 din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.»
Dl consilier Teodor Bălăjel comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Acest proiect a fost completat cu Nota de completare a Direcţiei Tehnice nr. 
76149/26.09.2022.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
General, actualizat în baza art. 9, alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent 
obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuinţe P+8 din 
municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 353

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
21.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău şi a 
bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii, 
precum şi modificarea listei de investiţii, aprobată pentru anul 2022.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
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Acest proiect a fost completat cu Nota de completare a Direcţiei economice nr. 
75275/22.09.2022 la Referatul primarului nr. 72721/15.09.2022 şi Nota de completare 
nr. 75277/22.09.2022 la Raportul de specialitate al Direcţiei 
72724/15.09.2022.
Dl consilier Zsolt Miklos Bogdan - Iese din sala de şedinţă.
Dna consilier Gabriela Olar - Noi o să ne abţinem de la vot la acest proiect de 
hotărâre, nu suntem împotriva alocării de fonduri pentru şcoli, dar suntem împotriva 
punctului 8, referitor la SCM. Considerăm că se alocă prea mulţi bani, încă 19 miliarde; 
nu consider că sunt fezabili aici, ţinând cont că, aşa cum spunea domnul primar la 
şedinţele anterioare, trebuie să fim atenţi la buget, şcolile vor avea mari nevoi de bani 
la utilităţi.
Nu am văzut niciun raport de cheltuieli. Au apărut ieri, în presă tot felul de acuzaţii, nu 
ştiu dacă sunt fondate sau nu, referitor la fuziunea pe care a facut-o echipa de volei, 
dacă fuziunea sau protocolul de colaborare este legală, în ipoteza în care Regulamentul 
de funcţionare spune că toate colaborăriile pe care le face acest club se fac cu acordul 
Consiliului local. Nu am fost consultaţi să dăm aviz pentru aceste fuziuni.
Este legal sau nu ce s-a întâmplat?
Dl primar Ionel Ciunt - Nu am citit în presă despre acest articol, dar vă asigur că noi 
nu vă propunem proiecte de hotărâre care sunt în afara legii.
Dl director Claudiu Bujor - Intr-adevăr, a apărut ieri în ziarul Sălăjeanul acest articol, 
care, din punctul meu de vedere, este o dezinformare, deoarece prin H.C.L. nr. 216 din 
29.07.20201, la atribuţiile comitetului director se specifică că pot să aprobe, negociază 
şi încheie acorduri, protocoale şi convenţii, contracte, precum şi alte documente în 
domeniul sportului cu persoane fizice sau juridice interesate.
Intr-adevăr, s-a încheiat un protocol; acum, că este de fuziune sau de colaborare, nu 
este o fuziune, conform Codului civil, noi nu am absorbit pasiv sau activ. Dar este legal 
ce s-a făcut.
Dna consilier Gabriela Olar - Solicit un raport detaliat, transparent.
Dl primar Ionel Ciunt - Ideea înfiinţării clubului pe care îl finanţează primăria a fost 
să oferim copiilor şi tinerilor din municipiu posibilitatea de a face sport pe gratis, asta 
însemnând să suportăm noi costurile. Am ştiut atunci că probabil o să deranjăm nişte 
cluburi de sport private.
Putem să luăm decizia să desfiinţăm acest club şi să nu finanţăm nimic.
Legat de raportul solicitat, l-aţi primit pe adresa de e-mail.
Dl consilier Mihai Crişan - Domnule primar, am primit raportul respectiv, într- 
adevăr, dar este foarte general; noi vrem să vedem, efectiv, pe ce se cheltuie aceşti bani. 
Vrem un raport foarte detaliat şi transparent.
Dl primar Ionel Ciunt - Domnule director, vă rog să puneţi la dispoziţia Consiliului 
local un raport detaliat şi foarte transparent, deoarece vă asigur că nu facem nimic 
ilegal.
Dl director Claudiu Bujor - O să le punem.
Dl consilier Gheorghe Bancea - SCM are obligaţia să emită un raport semestrial sau 
anual.

economice nr.
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Dl consilier Florin Morar - Cred că problema este de strategie. Noi, consilierii locali 
şi cetăţenii municipiului Zalău, trebuie să ştim ce ne dorim pe viitor. Dacă ne dorim 
promovare în Liga a II - a, nu o putem face doar cu jucători autohtoni. Dacă nu ne 
dorim promovare în Liga a II - a, noi, zălăuanii, ne dorim ca în această echipă să fie 
copii de-ai noştri, copii zălăuani, copii sălăjeni.
Cred şi mă gândesc că aceasta este şi strategia dumneavoastră, că mai trebuie să 
încercăm; şi în acest an competiţional, promovarea în Liga a II - a, vorbim doar despre 
echipa de fotbal şi dacă nici în acest an nu reuşim această promovare, cred că de anul 
viitor competiţional trebuie să schimbăm strategia, să dăm credit copiilor noştri, pentru 
că acei copii care, de trei ani, sunt la echipele de juniori, ar trebui să facă pasul la echipa 
mare.
Dl primar Ionel Ciunt - Despre asta este vorba.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 10 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 9 voturi - dl consilier 

Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl consilier Gheorghe Bancea, dl 
consilier Florin Morar, dl consilier Mihai Crişan, dna consilier Ramona Goga, dl 
consilier Alin Guler, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Zoltân Takâcs.
Cu 10 voturi „pentru” nu a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea 
bugetului local al Municipiului Zalău şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau 
parţial din venituri proprii şi subvenţii, precum şi modificarea listei de investiţii, 
aprobată pentru anul 2022.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
22.Proiect de hotărâre privind cuprinderea în evidenţele patrimoniale a unor bunuri, 
proprietatea publică a Municipiului Zalău, rezultate în urma lucrărilor la obiectivul de 
investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Liceului Ortodox „Sfântul Nicolae” din 
municipiul Zalău”, recepţionate în baza Proceselor verbale de recepţie la terminarea 
lucrărilor nr. 86489 din 08.12.2021, nr. 86495 din 08.12.2021 şi nr. 85394 din 
06.12.2021.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

9

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind cuprinderea în 
evidenţele patrimoniale a unor bunuri, proprietatea publică a Municipiului Zalău,
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rezultate în urma lucrărilor la obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a 
Liceului Ortodox „Sfântul Nicolae” din municipiul Zalău”, recepţionate în baza 
Proceselor verbale de recepţie la terminarea lucrărilor nr. 86489 din 08.12.2021, nr. 
86495 din 08.12.2021 şi nr. ^394 din 06.12.2021.

Se adoptă hotărârea nr. 354

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
23 .Proiect de hotărâre privind completarea/actualizarea Regulamentului de organizare 
şi funcţionare a Clubului Sportiv „Sport Club Municipal Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Cu privire la acest proiect s-a formulat Nota de completare nr. 76238/26.09.2022 a Direcţiei 
patrimoniu.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Să înţeleg că acel comitet director nu mai putea 
funcţiona decât în baza unei Hotărâri de Consiliu Local şi de aceea s-a pus cu notă de 
completare ulterioară?
Am crezut că se doreşte eliminarea lui.
Dl primar Ionel Ciunt - Mai încolo o să urmeze eliminarea lui.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
completarea/actualizarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Clubului 
Sportiv „Sport Club Municipal Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 355

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
24.Proiect de hotărâre privind acordarea de finanţări nerambursabile din bugetul local 
al Municipiului Zalău structurilor sportive locale fără scop patrimonial, participante la 
competiţii sportive.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.

A

Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind acordarea 
de finanţări nerambursabile din bugetul local al Municipiului Zalău structurilor 
sportive locale fără scop patrimonial, participante la competiţii sportive.

Se adoptă hotărârea nr. 356

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
25.Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 a H.C.L. nr. 200/2017 

^ completată prin H.C.L. nr. 310/2020 de aprobare a cuantumului anual a stimulentului 
financiar pentru elevii care au obţinut rezultate deosebite la învăţătură, în conformitate 
cu prevederile H.G. nr. 536/2016 privind stimularea performanţei şcolare înalte din 
învăţământul preuniversitar, precum şi repartizarea, pe anul 2022, a sumelor cuvenite 
pe unităţile de învăţământ din Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.

A

Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea anexei 
nr. 1 a H.C.L. nr. 200/2017 completată prin H.C.L. nr. 310/2020 de aprobare a 
cuantumului anual a stimulentului financiar pentru elevii care au obţinut rezultate 
deosebite la învăţătură, în conformitate cu prevederile H.G. nr. 536/2016 privind 
stimularea performanţei şcolare înalte din învăţământul preuniversitar, precum şi 
repartizarea, pe anul 2022, a sumelor cuvenite pe unităţile de învăţământ din 
Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 357
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DI preşedinte Teodor Bălăjel
26.Solicitarea nr 63332 din 12.08.2022 de revocare parţială a H.C.L. nr. 33/28.02.2019 
privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic Zonal modificare reţele 
stradale plan urbanistic zonal Ferma Pomicolă Meseşul”.
RETRAS DE PE ORDINEA DE ZI!

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
27.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului necesar intabulării dreptului de 
proprietate privată a Municipiului Zalău, asupra imobilului-teren intravilan, fără 
sarcini, identificat cu nr. cad. 75203, necesar asigurării tramei drumului public str. 
Tipografilor, cu privire la care proprietarii acestuia, Pădurean Remus şi soţia, Pădurean 
Rozalia, au renunţat la dreptul de proprietate şi trecerea acestuia în domeniul public al 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
necesar intabulării dreptului de proprietate privată al Municipiului Zalău, asupra 
imobilului-teren intravilan, fără sarcini, identificat cu nr. cad. 75203, necesar asigurării 
tramei drumului public str. Tipografilor, cu privire la care proprietarii acestuia, 
Pădurean Remus şi soţia, Pădurean Rozalia, au renunţat la dreptul de proprietate şi 
trecerea acestuia în domeniul public al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 358

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
28.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Clubului Sportiv „Sport 
Club Municipal Zalău” a autoturismului Skoda Octavia 1.9 TDI, proprietatea privată a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

25



DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Nu ştiu exact la ce se va folosi acest autoturism, dar din 
punctul meu de vedere ar putea fi o modalitate de a evita unele cheltuieli suplimentare 
pe care le generează acest autoturism.
Dl director Claudiu Bujor - O să îl utilizeze pentru chestiuni administrative, o să-l 
folosească si cei de la hostel.s

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Consider că sunt mai mici costurile cu acest autorism, 
decât cu tot felul de contracte de închiriere.
Dl consilier Alin Guler - Este adevărat că nu există şofer categoria D pentru 
microbuz?
DI director Claudiu Bujor - Nu există.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 10 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 9 voturi - dl consilier 

Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl consilier Gheorghe Bancea, dl 
consilier Florin Morar, dl consilier Mihai Crişan, dna consilier Ramona Goga, dl 
consilier Alin Guler, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Zoltân Takâcs.
Cu 10 voturi „pentru” nu a fost adoptat proiectul de hotărâre privind transmiterea în 
administrarea Clubului Sportiv „Sport Club Municipal Zalău” a autoturismului Skoda 
Octavia 1.9 TDI, proprietatea privată a Municipiului Zalău.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
29.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) si alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent obiectivului de investiţii „Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuinţe P40 din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
General, actualizat în baza art. 9, alin. (4) si alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent 
obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuinţe P40 din 
municipiul Zalău”.
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Se adoptă hotărârea nr. 359

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
30.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli, aprobat pe 
anul 2022, al S.C. Transurbis S.A. Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.»
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
de venituri şi cheltuieli, aprobat pe anul 2022, al S.C. Transurbis S.A. Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 360

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
31.Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Centru de 
colectare deşeuri cu aport voluntar în municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
implementării proiectului „Centru de colectare deşeuri cu aport voluntar în municipiul 
Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 361

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
32.Proiect de hotărâre privind atestarea la domeniul privat al Municipiului Zalău a 
blocului de locuinţe Cil, cu teren afferent, şi a blocului de locuinţe C12, cu teren 
aferent, imobile situate în Municipiul Zalău, Aleea Năzuinţei nr. 6, judeţul Sălaj. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier loan Şerban - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind atestarea la domeniul 
privat al Municipiului Zalău a blocului de locuinţe CI 1, cu teren afferent, şi a blocului 
de locuinţe CI2, cu teren aferent, imobile situate în Municipiul Zalău, Aleea Năzuinţei 
nr. 6, judeţul Sălaj.

Se adoptă hotărârea nr. 362

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Diverse
Dl consilier Alin Guler - Pe strada Simion Bămuţiu, am discutat şi ieri în comisie, 
legat de marcajul linie continua care nu îţi permite să depăşeşti pe partea dreaptă, pe 
banda de autobuz, maşina care vrea să vireze pe celelalte intrări, dacă s-ar putea să 
obţineţi un punct de vedere de la Poliţia locală, să vedem dacă se poate fluidiza.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Am spus în comisie că o să-i invităm pe cei de la 
Serviciul rutier al Inspectoratului de Poliţie Judeţean pentru un punct de vedere.
Dl consilier Alin Guler - La ieşirile de pe străzile secundare în străzile principale ar 
trebui să se pună stâlpişori aproximativ pentru un loc de maşină.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Discuţii?
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 

şi vă doresc o zi frumoasă!

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL,

PREŞEDINTE DE ŞEDM 
TEODOR BĂLĂJEL zOjW, o,
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